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GT-5 SPEAKER SYSTEM FREQUENCY AND IMPEDANCE CURVE GT-5扬声系统
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GT-5 frequency response/ impedance curve 

尊敬的用户：

感谢您购买了GT-5 ，它是CAV倾力制作的一款具有精湛技术和深厚艺术内涵完

美结合的扬声器系统，该系统是CAV表现美学、 艺术形式与真实音乐合而为一的理

想载体也是本公司独具个性的又一代表性产品。

本公司的企业精神是高尚生活愿您体验高尚生活中的音乐。

为获得最佳性能和完备的服务支待敬请仔细阅读本说明书并妥善保存以备将

来查阅。
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GT-5扬声系统 TECHNICAL SPECIFICATIONS OF GT-5 SPEAKER SYSTEM 

目录 Model: GT-5 

扬声系统扬声系统主要特点与注意事项………………………1

扬声器系统使用指南………………………………………………．2

扬声器系统连接方法…………………………………………．．3 ～4 

扬声器系统技术规格………………………………………………．．5

扬声器系统频率和阻抗特性曲线………………………………．．6

Tweeter: 1 inch Danish Scan-Speak tweeter unit x1 

Squawker: 5.25 inch Danish Scan-Speak mid-bass unit x1 

Woofer: 8 inch Danish Scan-Speak woofer unit x2 

Nominal impedance: 40 

Sensitivity: 87dB(@2.83V /1 M) 

Frequency range: 35Hz-30kHz 

Power range: 40W-200W 

Size: W340XH121 OXD496 (mm) 

Net weight: 67.2kg 

七 Mid-Bass

+- Tweeter 

令－ Woofer

+--- Woofer 
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GT-5 SPEAKER SYSTEM CONNECTION METHOD 

Connection method 2 

Bi-wiring: push with multiple amplifiers 

1、 Make sure the power of the amplifier is off. 

2、 Remove the connecting copper sheet between the two sets of terminals on the 
GT-5 rear wiring board, so that the positive and negative poles of the two sets 
of terminals are disconnected. 

3、 Connect the positive and negative terminals of the left and right channels of 
one amplifier to the upper set of terminals of GT-5, and then connect the 
positive and negative poles of the left and right channels of the other 
amplifier to the lower set of terminals of GT-5. 

4、 Finally, turn on the power of the amplifier (requires 2 speaker cables of our 
company ) . 

Note: This method is for reference only. The actual sound effect and debugging 
methods are related to the equipment configuration. 

GT-5扬声系统主要特点与注意事项

CAV 
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Access to power amplifier 
A speaker output 

g Access to power amplifier 
B speaker output 

主要特点

1、 GT-5箱体全部为精细手工制作，配合哑光本色的酸枝木皮加钢琴漆外观。 造型、 结构独

特华贵，洋溢着时尚风情。

2、 高音采用Scan-Speak（丹麦绅士宝）llluminator明灯系列

磁体为对称驱动( SD-2)，由6块珈磁体组成的AirCirc磁路设计、 球顶织物振膜，宽折环设

计高频指向性极好、 橡胶涂层铸铝面板。

3、 中音采用Scan-Speak（丹麦绅士宝）Revelator启示者系列

此款中音单元使用绅士宝对称驱动磁路设计技术，低阻尼苯橡胶折环、 大型铁氧体磁

路系统、 低损耗线性悬挂。 振膜工艺采用切割纸盆设计，割痕内填充的阻尼胶可以显著

减少振膜的分割振动。

4、 低音采用Scan-Speak（丹麦绅士宝）Revelator启示者系列

此款低音单元使用绅士宝对称驱动磁路设计技术，低阻尼丁苯橡胶折环结合纸质刚

性锥盆、 频带宽低损耗线性悬挂．

5、 分音器全部采用欧洲原厂进口发烧级元件

电感使用德国INTERTECHNIK高品质空芯电感，在大电流的工作状态下无磁饱，有效

降低涡流失真。 电容为丹麦Jantzen Audio发烧级聚丙烯范电容器，人声细节细致、 颗

粒感更小．

6、 扬声器系统设计LEAP曲线优化

产品声学设计过程使用LEAP系统曲线优化及反复测试调试，使扬声器与箱体结构的配

合度达到理想效果。

注意事项：

1、 音箱连接线应确实与功率放大器连接可靠，否则会产生噪声．

2、 音箱应放置于水平、 坚固的地方。 音箱后背离墙应有大约20厘米距离，会使低音更为丰

满。

3、 如果音箱的极性接反，会导致立体声效果不佳。

保养：

1、 如无必要，请尽量避免音箱满负荷的状态下长时间工作。

2、 开机前，请注意功率放大器音量旋钮的位置，应在最小或较小音量位置才开机．

3、 清洁音箱表面，请用干软布擦净。 切记不要用天拿水、 汽油等化学溶剂，否则会损坏

音箱表面．

付件：

音箱连接线二条。

注：上述规格如有变动，恕不另行通知．
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GT-5扬声器系统使用指南 GT-5 SPEAKER SYSTEM CONNECTION METHOD 

一般的使用常识：

本音箱的标称功率是指低频功率，过分地提升高音或低音使用，信号成份的比例严重偏

离正常分布，将有可能使高、 低音单元超负荷而损坏，在音响系统中，功率放大器的标称功

率往往会大千音箱的标称功率，这是为了应付音乐信号中—些瞬间强信号的缘故，也是音响

系统的最基本要求之—。 因此，在使用中需格外小心勿将音量开至最大，否则，将会造成损

坏。 （因此造成的损坏，我们将不负责免费保修）有的系统标称功率大，可能听起来声音并

不大。 这与音箱的灵敏度有关。 灵敏度高，在相同的功率下，声音听起来就响得多，这当然

是我们所希望的。 但是，在高保真音响系统中，为了照顾高保真性（即：减少失真，以及整

个频段的平衡）可能灵敏度会较低一些，这在您的使用中须引起注意。

提醒：

1、 非专业扩声设备，如需特殊用途，请在专家指导下进行。

2、 声压测试新界定的听音空间面积为1Sm
2

-40m
2

，垂直高度：2m~4m.

3、 欧共体标准适配性参数设计，对功放机无任何特殊要求，极易推动。

音箱的放置

1、 音箱应放置在听音位置的前方，左右对称地放置。

2、 勿将音箱并排地放置地一起。 轴线距离应大千1.SM，会使立体声的效果较佳。 （ 一般来

说，听音位置与两个音箱构成等三角形，效果是比较理想的． ） 

3、 音箱靠墙约20厘米放置，会使低音听起来丰满。 请注意音箱的放置高度，离音单元最好

是接近人耳的高度。

4、 避免阳光直接照射和雨淋．

污染控制标识及其含量：

。
污染控制标识及其含量说明

此标志表示该产品在使用完结后可再利用。数字表示的是环境保护使用期限， 只要i!1守与
本产品有关的安全和使用上的注意事项，从制造日算起在数字所表示的年限内，产吊不会
产生环境污染和对人体、 财产的影响。

产品中有毒有害物质或元豕名称及含量

有沿有害物质或元素
部件名称

亲(Hg) (
六
C价产络） 多(P澳B联B苯) 多(

漠
PB二D笨E醒) 铅(Pb) 镖(Cd)

机体l机箱 。 。 。 。 。 。

安装基板l电器部件 X 。 。 。 。 。

塑胶结构件 。 。 。 。 。 。

金属结构件 。 。 。 X 。 。

线缆类 。 。 。 。 。 。

变压器 。 。 。 。 。 。

扬声器／传声器 X 。 。 X 。 。

说明
·o” 表示该有毒有吉物质在该部件所有均质材料中的含霪均在SJrr11363-2006标准规定的限霞要求以下。
·x· 表示有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/11363-2006标淮规定的限曼要求。
注 “

x· 为在现有技术下还没有可己代的物质。

Connection method 1 

Connection method of one power amplifier 

1、 Make sure the power of the amplifier is off. 

2、 Make sure that the connecting copper sheet between the two sets of terminals 

on the rear terminal block of GT-5 is connected to the positive and negative 

terminals. 

3、 Take out the speaker cable from the accessory and connect the positive pole 

(+)of the amplifier to the red terminal and the negative pole (1) to the black 

terminal, and connect the other end of the cable to the positive and negative 

terminals of the speaker (as shown in the figure) 

4、 Finally, turn on the power of the amplifier. 

g 

Negative connection pole(-) Positive connection pole(+) 

＠ 

e 

CAV 

Gold plated copper sheet 

Amplifier connection cable 
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GT-5 SPEAKER SYSTEM USER GUIDE GT-5扬声器系统连接方法

Common sense of use: 

The nominal power of this speaker refers to the low-frequency power. 

Excessive enhance of treble or bass will make the proportion of signal 

components deviate significantly from the normal distribution, which may 

damage the tweeter and woofer units due to overload. In the audio system, the 

nominal power of the amplifier is often greater than the nominal power of the 

speaker. This is to cope with some instant strong signal in the music signal and it 

is one of the most basic requirements of the audio system. Therefore, be careful 

not to turn the volume up to maximum during use, or else it will cause damage 

(which isn't covered by the warranty). Some systems have a large nominal power 

but the sound may be not loud. This is related to the sensitivity of the speaker. 

The higher the sensitivity is, the louder the sound is at the same power. This is of 

course what we hope. However, the sensitivity in high-fidelity audio systems may 

be lower in order to ensure the high fidelity (i.e. reduce distortion and ensure the 

balance of the entire frequency band), which must be considered during use. 

Tips: 

1. It isn't professional sound reinforcement equipment. For special use, please 

follow the guidance of experts.

2. The newly defined listening space area of D口the sound pressure test is 15m2-

40m2, and the vertical height is 2m~4m.

3. EC standard adaptability parameter design has no special requirements for the 

amplifier, making it easy to push. 

Speaker placement: 

1. The speaker should be placed symmetrically in front of the listener. 

2. Do not place the speakers side by side. The axis distance should be greater than 

1.Sm, which can make the stereo effect better. (In general, the effect is ideal if

the listening position and the two speakers form an equilateral triangle) 

3. Placing the speaker about 20cm against the wall will make the bass fuller. 

Please pay attention to the height of the speaker. The tweeter is preferably

close to the height of human ears.

4. Avoid direct sunlight and rain.

连接方法—:

普通一台功放机连接方法

1、 确定功放机的电源处千关闭状态。

2、 确认GT-5后接线板上的两组接线柱之间的连接铜片是将两个正极、 负极分别

连接好。

3、 取出附件里的音箱连接线，从功放的正负极输出接出，正极（＋）连接红色端，

负极（－）连接黑色端，线的另一端与音箱的正负极分别连接起来。（见图）

4、 最后再打开功放机的电源。

Q 

负极端连接柱 正极端连接柱

e 

CAV 

功放机连接线

． 

踱金铜片

2
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GT-5扬声器系统连接方法 FEATURES AND PRECAUTIONS OF GT-5 SPEAKER SYSTEM 

连接方法二：

双线分音用多台功放推

1、 确定功放机的电源处千关闭状态。

2、 将GT-5后接线板上的两组接线柱之间的连接铜片拆下，让两组接线柱正极、

负极处于断开状态。

3、 将一台功放机的输出端左右声道正负极分别与GT- 5的上面一组接线柱连接

再将另一台功放的左右声道的正负极分别与GT - 5的下面一组接线柱连接。

4、 最后打开功放机的电源（这种连接方法需要再多购买本公司音箱连接线2条）。

另注：此方法仅供参考实际音效与调试方法与器材搭配有关。

® .

CAV 
Hl0日·NE'°'．OK匹问匿丫OT.M
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接入功放机

／ 接入功放机

B扬声器输出端

Feature: 
1. GT-5 box is hand-made, with rosewood veneer of natural matte color and piano 

paint. The unique and luxurious shape and structure represent the fashion style.
2. Scan-Speak (Denmark) Illuminator series tweeter

Patented symmetrical drive magnet (SD-2), an AirCirc magnetic circuit design
consisting of six neodymium magnets, dome-shaped fabric diaphragm, wide
surround design with excellent high-frequency directivity, and rubber-coated 
cast aluminum panel. 

3. Scan-Speak (Danish) Revelator series squawker 
This squawker unit uses the patented symmetrical drive magnetic circuit design 

technology of Scan-Speak, with low damping benzene rubber surround, large
ferrite magnetic circuit system, and low loss linear suspension. The diaphragm
adopts cutting con design, and the damping rubber filled in the cutting mark can
significantly reduce the split vibration of the diaphragm.

4. Scan-Speak (Danish) Revelator series woofer
This woofer unit uses the patented symmetrical drive magnetic circuit design 

technology of Scan-Speak, with low damping styrene-butadiene rubber
surround combined with rigid cone, wide frequency band and low loss linear
suspension.

5. The crossover is made of enthusiast components imported from Europe
NTERTECHNIK high-quality air core inductor eliminates magnetic saturation
under high current working conditions and effectively reduces eddy current
distortion. The enthusiast grade polypropylene foil capacitor from Danish 
Jantzen Audio provides detailed vocal details and smaller graininess. 

6. Optimized LEAP curve for speaker system design 
The acoustic design process is debugged through LEAP system curve optimization 
and repeated tests to achieve ideal combination of speaker and box structure.

Precautions: 
1. The speaker cable should be connected to the power amplifier reliably to avoid

noise. 
2. The speaker should be placed in a horizontal and stable place. The back of the

speaker should be 20cm away from the wall, which will make the bass fuller. 
3. The stereo effect will be poor if the polarity of the speaker is reversed.

Maintenance: 
1. Unless necessary, please avoid working for a long time under full load. 
2. Before starting the power, make sure that the volume knob of the amplifier is

turned to the minimum or small volume.
3. Wipe the speaker surface with a dry soft cloth. Do not use chemical solvents such 

as thinner or gasoline, as this may damage the surface. 

Accessories: Two speaker cables. 

Note: The above specifications are subject to change without prior notice. 
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GT-5 SPEAKER SYSTEM GT-5扬声器系统技术规格

Contents 

Features and Precautions of Speaker System………………………………………………1 

Speaker System User Guide..................................................................………........ 2 

Speaker System Connection Method………………………………………………………….3~4 

Technical Specifications of Speaker System........................................................ 5 

Speaker System Frequency and Impedance Characteristics Curve.................. 6 

型号：GT-5

高音1英寸丹麦Scan-Speak（绅士宝）高音单元x1只

中音5.25英寸丹麦Scan-Speak（绅士宝）中低音单元x1只

低音8英寸丹麦Scan-Speak（绅士宝）低音单元x2只

标称阻抗：4Q

灵敏度：87dB(@2.83V/1M) 

频率范围：35Hz-30kHz

功率范围：40W-200W

尺寸： W340XH121 OXD496(m m) 

净重：67.2kg

七中音

七高音

七低音

七低音
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GT-5扬声器系统频率和阻抗特性曲线 GT-5 SPEAKER SYSTEM 
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GT-5频率响应／阻抗曲线圈

Dear user: 

Thank you for purchasing the GT-5, which is a speaker system made by CAV 

with perfect combination of exquisite technology and profound artistic 

connotation. This system is an ideal carrier for CAV performance aesthetics, art 

form and real music. It is also another representative product of unique 

personality of the company. 

Our entrepreneurial spirit is to let you experience the music in your noble life. 

For the best performance and complete service support, please read this 

manual carefully and keep it properly for reference. 
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